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 Verslag vorige keer 7 oktober 2019. Goedgekeurd 
 

 Onze folder: goed ontvangen. Naar ons weten is het goed verspreid bij alle huizen. 
Nog verdere verspreiding: 
* tijdens Affligem Kermist (stand Milieuraad?) 
* gemeentehuis; bibliotheek; Brouwershof; muziekschool (Hans) 
* laten invouwen in de welkomsmap van de gemeente voor nieuwe Affligemnaren (Marlon 
vraagt aan Inge van de gemeente). 
Wel stapel overhouden die we later nog her en der kunnen gebruiken. 
 

 Stand financiën  Stand begin van dit jaar was €845. Folder heeft ruim €700 gekost inclusief 
verspreiding. Daarnaast kost voor kleurenkopieën van de suggestienota voor het college en 
voor gebruik van de vergaderruimte. Stand nu €130. Toegezegde bijdrage voor Fietspint 
volgend jaar is €150. Uiteraard verwachten we nog een dotatie van paar honderd Euri van 
nationaal in 2020.  
 

 Suggestienota en reacties hierop;  
Van college hebben we geen teken van leven gekregen hieromtrent. Geen bevestiging van 
ontvangst of wat ze ermee gaan doen. 
In gemeenteraad van 3 dec is door het college wel gezegd dat de suggesties eerst in het 
veiligheidsoverleg besproken zullen worden. 
Ook nota Jeugdraad (heeft fietsknelpunten fietstocht gemaakt en nota hierover aangeboden 
aan gemeenteraad). Hans vraag nog eens nota op bij Jeugdraad. 
Reacties op onze nota worden doorgenomen. 
Hans gaat alle reacties persoonlijke beantwoorden oa afspraak maken met Dirk (wielerclub 
Tistaertvrienden) 
Situatie Baleistraat wordt opgenomen als een nieuw knelpunt. 
 
Hans blijft schepen Tim bestoken voor een afspraak. Tot nu toe heeft hij niet gereageerd op 
emails of verzoeken om terug te bellen. 
Hans maakt afspraak met dienst ruimtelijke ordening, Koen Sodeaucourt, om inzage te 
vragen in de plannen die de gemeente aan het maken is rond fietspaden, suggestiestroken 
etc. Karel en Hector gaan mee. 
 

 Zwarte puntenlijst in Vlaanderen is onlangs uitgebreid. Er zijn er 2 in Affligem bij op-en 
afritten E40. Geen fiets zwarte punten lijst. Op- en afrit E40 kruising Bellestraat blijft wel een 
irritant punt voor fietsers. Is opgenomen in suggestienota. 
 

 Ongevallenstatistiek. Karel heeft dit doorgestuurd naar Hans. Hans stuurt het nog door naar 
iedereen. Het betreft geregistreerde ongevallen waar gewonden bij gevallen zijn. Het 
werkelijk aantal fietsongevallen kan je met factor 10 vermenigvuldigen is onze inschatting.  
Bij politie zou nagevraagd kunnen worden waar de fietsongevallen precies plaatsvinden. 
Meenemen naar gesprek met gemeente ? 
 



 Meerjarenplan mbt mobiliteit van gemeente. Zie verslag van Hans over presentatie 
meerjarenplan door college in gemeenteraad van 3 dec19. Al eerder doorgestuurd. 
Veel intenties zijn niet uitgewerkt. Wel budget vermeld voor verbetering voetpaden en 
vernieuwen toplagen (ook voor fietspaden?) en budget voor trage wegen. Geen budget 
vermeld voor fietsplan/beleid alhoewel gemeld is dat er een inhaalbeweging gedaan moet 
worden voor de fietsinfrastructuur. 
Inzet van fietsbeleid moet zijn om een veilig fietsnetwerk te creëren. 
Vraag van nationaal nav  “steil groeipad fietsinfrastructuur naar 300 miljoen per jaar in 
Vlaanderen”: maak plannen met de gemeente om geld vrij te maken voor fietsinfrastructuur. 
Bijvoorbeeld BFF (Bovenlokaal functioneel fietsroutenetwerk) word voor groot deel 
gefinancierd door het Fietsfonds. Te bekijken met gemeente wat mogelijk is. Het  bestaande 
vastgelegde BFF in Affligem gaat over gevaarlijke wegen. 
Hans stuurt nog kaartje door aan iedereen van de BFF. 
 

 Nieuws van het Affligems Mobiliteits Forum. Nieuwe oproep geplaatst voor kandidaat voor 
de plaats “deskundige” in het Forum. 
 

 Fietssnelwegen. 
Zoals al gemeld. Ter hoogte van station Essene-Lombeek is F209 nu F2 geworden. 
Dus stuk over grondgebied Teralfene is nu F2= prioritair = voor 100% subsidiabel. 
Provincie gaat onderzoek financieren  voor F2 op grondgebied Ternat, waarschijnlijk tot 
station Essene-Lombeek. 
Bij Provincie gaat gelobbied worden om het aansluitende stuk tot de Dender in het 
onderzoek mee te nemen  over grondgebied Teralfene  (1,4 km tot kruising Kaaistraat-
Coucklaan) en Liedekerke (85m) en Ternat (800m) (totaal traject is 2,5km). 
Overleg met Fietsersbonden Aalst, Affligem, Ternat, Pajottenland over acties ikv aanleg 
fietssnelwegen. Insteek op dit moment: Provincies en gemeenten samenbrengen om 
plannen in te dienen. 
 

 Fietshappening, fietspint zondag 26 april 2020. 
Iedereen wordt gevraagd deze dag aanwezig te zijn om te assisteren bij fietstocht en standje. 
Route fietstocht wordt bekeken als nota van Jeugdraad binnen is. 
Hugo benadert Hendrik van Gezinsbond Teralfene voor samenwerking. 
 

 Vorming over wegcode (voor fietsers). Er zijn wat nieuwe zaken rond wegcodes. Ook 
verwachte veranderingen /regelgeving ikv codes voor elektrische fietsen en speedpedelics.  
We denken dat er wel behoeft is om dit te organiseren in onze gemeente. Wel ruim bekend 
maken dan. 
Karel stuurt mogelijke sprekers/prijzen door van  Vlaamse Stichting Verkerskunde. Bekijken 
we verder op onze volgende overleg. 
 

 Volgend overleg: donderdag 30 januari, 20 uur , parochiehuis Teralfene. 

 
Slotnoot van Hans: deze notulen worden voortaan ook op onze website gezet 
www.fietsersbond.be/Affligem . Dus kan je derden daar naar verwijzen.   

http://www.fietsersbond.be/Affligem

